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                                                                                             Krobia, dnia 8 kwietnia 2010 r. 

 

 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XLVIII/2010 
  
                  z   XLVIII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  

                  w dniu  29 marca 2010 r. w sali ZSOiZ w Krobi       

=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :    16.00 

                    godzina zakończenia :   20.00  

                    Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15.  

                 Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 

2. Misiaczyk Gerard            - Z-ca Burmistrza.  

                    3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy Krobia. 

                    4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 

                    5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  

                    6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                      
                    Porządek obrad sesji : 

              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu XLVII  sesji.   

4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

      6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                               

w okresie międzysesyjnym.  

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

8. Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  

9.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :   

                 a)  uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Krobia 

Miasto III,  

                 b)  uchwalenia Programu ochrony środowiska dla Gminy Krobia na lata                  

2009-2015 (aktualizacja), którego częścią jest aktualizacja Planu gospodarki 

odpadami dla Gminy Krobia, 

                 c)   wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej, 

                 d)   wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej,   

                 e)  objęcia udziałów przez Gminę Krobia w Samorządowym Funduszu Poręczeń 

Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu, 

                 f)    wyrażenia zgody na wyodrębnienia w budżecie Gminy Krobia  w roku 2011                        

środków stanowiących fundusz sołecki, 

                 g)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2010. 
       
      10.  Sprawozdanie  z  działalności  Miejsko - Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej              

w Krobi za rok 2009.          

11. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2009 rok. 
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12. Sprawozdania poszczególnych stałych komisji Rady Miejskiej w Krobi                           

z  działalności  za  rok 2009.  

      13.   Wolne głosy i wnioski. 

  14.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.      

 15.   Zakończenie.  
 

  Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk. 

 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   

Przewodniczący Rady powitał radnych. P. Burmistrza, pracowników Urzędu, sołtysów, 

dyrektorów i kierowników jednostek organizacyjnych, przedstawicieli organizacji                         

i stowarzyszeń oraz pozostałych zaproszonych gości.       

      Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 13 radnych, nieobecni radni: 

(L.Bem, R. Danek), wobec czego   sesja jest prawomocna do podejmowania obrad i uchwał.   
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.   
    
      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XLVII  sesji.   

Protokół z XLVII  sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 13 radnych.  
 

Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  

      Burmistrz :  nie zgłoszono na poprzedniej sesji żadnych interpelacji i nie ma informacji                   

nt. interpelacji zgłaszanych wcześniej.  
 

      Ad. 5  Interpelacje i zapytania radnych. 

J. Bujakiewicz : w porządku obrad na dzisiejszą sesją przewidziano uchwalenie dwóch 

programów wiążących się z ochroną środowiska : Program ochrony środowiska dla Gminy 

Krobia na lata 2009-2015 oraz wiążący się z min Plan gospodarki odpadami dla Gminy Krobia 

na lata 2009-2015. Uważam, że są to bardzo ważne dokumenty ponieważ dotyczą naszego 

otoczenia, w którym na co dzień żyjemy, i które kształtujemy dla życia naszych następców. 

Myślę, że nie jest to przypadek, że o środowisku, o odpadach mówimy wczesną wiosną.  

Mamy bowiem okazję bez specjalnego wysiłku zobaczyć to, co do niedawna przez wiele 

tygodni przykrywała szata śniegu. Obrzeża lasów, dukty leśne, często ustronne miejsca w lesie, 

zakrzaczenia przy drogach i wśród pól, przydrożne rowy, nieużytki to miejsca, gdzie 

zobaczymy niezliczone ilości śmieci. Problem wstydliwy i wydaje się trudny w zakresie 

ustalenia sprawców. Myślę jednak, że nie trudny w zakresie egzekwowania utrzymania 

porządku przez właściciela terenu. Przypuszczam, że znowu pójdziemy najłatwiejszą drogą, 

tzn. zaangażujemy młodzież szkolną lub pracowników grupy remontowo-budowlanej przy 

Urzędzie Miejskim.  Pozostaje mieć tylko nadzieję, że zdążymy to zrobić zanim wyrośnie 

kolejna szata roślinna. I w tym kontekście chciałem zapytać o kilka spraw. 

1. Jak zakończyła się próba ustalenia sprawcy zanieczyszczenia fosy przy parku w Gogolewie? 

2. Co dotychczas udało się ustalić w sprawie nielegalnego składowiska odpadów po prawej 

stronie drogi Rogowo – Florynki?  

3. Kiedy zostaną usunięte drzewa przeznaczone do wycinki w jesienie ubiegłego roku, przy 

drodze gminnej w Gogolewie, po zachodniej stronie parku i dalej w kierunku zabudowań 

mieszkalnych?   

4. Na jakim etapie znajdują się działania Gminy zmierzające do wyegzekwowania ostatecznie 

utrzymania porządku od mieszkańca budynku nr 63 w Gogolewie?   

5. Czy w ramach rozpoczętej realizacji planu wprowadzenia zadrzewień śródpolnych, w tym 

także przy drogach gminnych przewiduje się jakieś działania w roku 2010?  

6. Czy na rok 2010 planuje się jakiekolwiek prace udrożnieniowe na rzece Dąbrocznia na 

odcinku biegnącym na terenie naszej Gminy?  
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M. Duda : pytanie dotyczy kompleksu boisk Orlik, czy planowane są dalsze prace 

zagospodarowania wokół tego terenu tj. utwardzenia terenu   oraz czy planowane jest 

zamontowanie ławek i wysianie trawników? 
 

Z. Polowczyk : 

1. Kiedy rozpocznie się remont dróg gminnych? Jaki jest ich stan to wszyscy o tym wiemy. 

Pora aby rozpocząć te prace, ponieważ stan niektórych dróg jest bardzo zły.  

2. Rozpoczęły się prace porządkowania miasta. Pytam od której godziny może pracować 

zamiatarka na terenie miasta? 19 marca pracowała od godz. 5.00.  Rozumiem, że pracowała             

o tej godzinie ze względu na to, że nie ma ruchu. Można było takie prace wykonywać o godz. 

6.00, kiedy cisza nocna nie jest zakłócana.  Zamiatarka taka nie wykona oczyszczenia jezdni na 

całej powierzchni.  

3. Wyremontowano świetlice w Sułkowicach i Chwałkowie. Co jeszcze się wykonuje w tych 

świetlicach, bo dalej trwają jakieś prace? Pracownicy grupy Urzędu i inne firmy wykonują 

remonty tych obiektów. Roboty wykonuje się nienależycie. Jak można odebrać wykonane 

prace, a zapłacić później, po wykonaniu poprawek. Otoczenie świetlicy  w Chwałkowie zostało 

zdewastowane. Dziwię się tym mieszkańcom, że tak to pozostawiają bez echa. Kiedy teren ten 

zostanie sprzątnięty? Powinno być ponownie wytyczone miejsce dla dzieci jako plac zabaw.   
 

Ad. 6 Informacja  Przewodniczącego  Rady Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych              

w okresie międzysesyjnym.  

11.03. – udział w obchodach Dnia Kobiet organizowanym przez Klub Złota Jesień. 

12.03. – udział w obchodach V Powiatowych Targach Edukacji i Pracy. 

15.03. – spotkanie grupy radnych w MGOK w Krobi, gdzie zapoznano się z problemami 

funkcjonowania ośrodka.  

16.03. – udział w spotkaniu poświęconym podziałowi środków finansowych na zadania 

inwestycyjne w 2010 roku. 

22.03. – udział w uroczystości wręczenia p. Józefowi Szczepaniakowi Krzyża Kawalerskiego 

Orderu Odrodzenia Polski. 

24.03. – udział w posiedzeniu komisji Budżetu. 

25.03. – udział w XXXVII sesji Rady Powiatu Gostyńskiego. 

26.03. – udział w Walnym zebraniu  Bractwa Kurkowego w Krobi. 

27.03. – udział w widowisku organizowanym przez kabaret Odrodzenie w Ciołkowie z okazji 

Dnia Kobiet. 
  
Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie stanowiące załącznik nr 1 do protokołu przedstawił Burmistrza.  

J. Bujakiewicz : rozumiem, że 17 marca odbyło się posiedzenie Zarządu Związku Gostkowo – 

Niepart  dot. przyjęcia sprawozdania Zarządu ze miniony rok budżetowy.  

Brał pan udział w spotkaniu z samorządowcami zrzeszonymi w organizacji „Stop 

odkrywkom” wokół Lubinia. Wiąże się z tym to, że w ostatnich tygodniach udzielił pan 

wywiadu na ten temat Radiu ELKA redaktorowi Adamkowi. Zapoznałem się z tym 

wywiadem i mówił pan, że rozmawiał na ten temat z geologami. Czy mógłby pan przekazać, 

niekoniecznie dzisiaj, jaką wiedze dotychczas pan zdobył na ten temat. Myślę, że jest to na 

tyle gorący temat w gminie, szczególnie w środowiskach rolników, że warto byłoby tą wiedzę 

przekazać, albo powiedzieć, kiedy pan zamierza się podzielić z tą wiedzą z mieszkańcami. 

Czy przedtem przekaże pan tą wiedzę Radzie Miejskiej. 

Na salę obrad przybyli radni L. Bem i  R. Danek. 

Burmistrz : staram się uzyskać wiedzę dot. skutków przedsięwzięcia, jego efektów, spraw 

formalno prawnych, środowiskowych od samorządów, które posiadają złoża węgla 
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brunatnego.  Oczywiście informacje dot. tego tematu przedstawię władzom samorządowym             

i mieszkańcom. 

E. Dopierała :  proszę o informacje dot.  funkcjonowania Związku Edukacyjnego. 

Burmistrz :  w roku ubiegłym jednostka ta działała w okresie kilku miesięcy, natomiast 

przekazane środki w pełni pokrywają wydatki z funkcjonowaniem szkoły. 

M. Duda : proszę o informację nt. posiedzenie podsumowującego działanie SFKP w Gostyniu         

i kondycji finansowej funduszu. 

Burmistrz : 25 marca odbyło się Walne Zgromadzenie Wspólników Funduszu. Wiodącym 

udziałowcem funduszu jest Gmina Gostyń. Wyniki finansowe są dobre i zaangażowanie 

powiatu na wysokim poziomie. Samorządy wielu Gmin zwiększają udziały, kolejne 

przystępują do funduszu, a jeden z udziałowców się wycofał. Najistotniejszą sprawą jest  

zmiana wartości jednego udziału do 10 tys., co skutkuje wniesieniem autopoprawki do 

projektu uchwały w tej sprawie.  Bilans na koniec roku 2009 wynosił 11 506 tys. zł. 

Absolutorium zarządowi zostało udzielone. Zaproponowano nagrody w wysokości 18 tys. zł, 

lecz w toku dyskusji na Zgromadzeniu zmieniono na kwotę 15 tys. zł. Materiały dot. tego 

tematu są dostępne.  

K. Perdon : proszę o informacje dot. Walnego Zgromadzenia MZO Leszno. 

Burmistrz : spółka MZO zakończyła rok z kilku milionowym zyskiem. Nie ma  zagrożenia 

realizacji projektów. Składowisko w Karcu zostało zamknięte. Jeśli chodzi o najważniejszą 

inwestycję budowa składowiska w Trzebani, to realizowane jest wg planu i w połowie roku 

zostanie zakończona. Można zorganizować wyjazd do Trzebani aby zobaczyć jak realizowana 

jest inwestycja. Wysoko został oceniona przez Radę Nadzorczą działalność Spółki i ustalono 

nagrody w wysokości 30 tys. zł. 

K. Perodn : wzrosły ceny za śmieci a wypłacane są nagrody.  

Burmistrz : śmieci przekazywane są na składowiska, a MZO pośredniczy w twych działaniach. 

Trwają dyskusje nt. zmian w przepisach, oraz tego aby Gminy regulowały kwestie cen i tego 

gdzie odpady maja być przekazywane.  

L. Bem : jesteśmy jako Gmina udziałowcami w Spółce, wypracowano jakiś zysk, czy jako 

udziałowcy też mamy jakieś dochody? 

Burmistrz : wynagrodzenia są elementem kosztów.  

I. Jóźwiak : jeśli pan miałby wiedzę, że firmy zbierające odpady na naszym terenie nie 

przekazują odpadów na właściwe składowiska. Musi być określone z jakiego terenu napływają 

odpady, ponieważ od tego uzależnione jest uzyskanie odpowiedniego efektu, a z tym związane 

finansowanie projektu przez UE. Nie możemy pozwoli na to, aby odpady z naszego terenu 

przekazywano na niewłaściwe składowiska. 

Burmistrz : jest to kwestia materiału dowodowego. Podjęte zostały działania kontrolne                    

w zakresie podpisanych umów oraz weryfikujące przekazywanie odpadów.  Biorąc pod uwagę 

zaangażowanie środków zewnętrznych w naszym interesie jest aby uzyskać efekt ekologiczny. 

K. Perdon : może firma zleciłaby jako udziałowiec sprzątanie rowów. Jako udziałowiec 

możemy taki wniosek złożyć. 
 

Ad. 8 Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów.  

Zgodnie z Uchwałą Nr XLVII/383/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 marca 2010 r.                  

w sprawie przyznania stypendiów Rady Miejskiej dla uczniów wręczono stypendia za wyniki 

w nauce za I semestr roku szkolnego 2009/2010.  

 

Ad. 9  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
 

a) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Krobia Miasto III.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  
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K. Perdon : proszę o przybliżenie oznaczeń w planie. Czym jest to podyktowana wielkość 

działki nie mniejsza niż 1000 m2? Co skłoniło autora zapisu § 10 dot. umieszczania tablic 

reklamowych nie większych niż 1 m2.  

A. Olejnik : omówił lokalizację poszczególnych kwartałów ujętych w planie nieczytelnych na 

załączniku graficznym do uchwały. Ustalenia dot. lokalizacji tablic reklamowych wynikają              

z konieczności zapewnienia tzw. stref widokowych określonych przez Urząd Ochrony 

zabytków. 

K. Perdon : trudno na podstawie tego projektu zapoznać się z lokalizacją terenu. 

Burmistrz : na posiedzeniu wspólnym komisji prezentowano mapy graficzne terenu. 

K. Perdon : nie zadawala mnie ta odpowiedź, ponieważ nie mogłem uczestniczyć                          

w posiedzeniu wspólnym komisji. Mam prawo na sesji zadać pytanie dot. projektu uchwały. 

Burmistrz : istnieje również możliwość zapoznania się z materiałami w urzędzie, jeśli nie mógł 

pan zapoznać się z nimi.  

Przewodniczący Rady : z przyczyn osobistych pan radny nie mógł uczestniczyć w posiedzeniu 

wspólnym komisji, gdzie omawiano ten projekt uchwały.  

L. Bem : są pewne zapisy ograniczające zabudowę.  

A. Olejnik : minimalna wielkość działki  jest odniesiona wyłączenie do nowych podziałów 

geodezyjnych. 

Uchwałę Nr XLVIII/390/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 marca 2010 r. w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Krobia Miasto III; przyjęto 

większością głosów : 14 za, 1 wstrzymujący (K. Perdon), głosowało 15 radnych.    
 

b) uchwalenia Programu ochrony środowiska dla Gminy Krobia na lata 2009-2015 

(aktualizacja), którego częścią jest aktualizacja Planu gospodarki odpadami dla Gminy 

Krobia.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 

J. Bujakiewicz : wspólne komisje są miejscem omawiania projektów uchwał na sesję, lecz 

radny, tak jak w moim przypadku nie zawsze ma możliwości w terminie do otrzymania 

dokumentów na sesję zapoznać się z tymi dokumentami z rożnych względów.  

Pierwszy z dokumentów to Program ochrony środowiska na lata 2009-2015, opracowany                

w roku 2009.  Dokument ten- jak rozumiem, został opracowany przez pana/panią A.M.Dobroń 

odpłatnie w ubiegłym roku. Jest to tzw. aktualizacja „Programu ochrony środowiska dla gminy 

Krobia na lata 2004-2008” przyjętego uchwałą Rady Miejskiej z 18.10.2004 r. Czy tamten 

program opracowywał ten sam autor?  Trudno mi ocenić na czym polega owa aktualizacja. 

Przecież tamten program – co wynika z samej jego nazwy – obejmował lata 2004-2008. Zatem 

– moim zdaniem – program na lata 2009-2015 jest po prostu nowym programem. Nie to jest 

jednak najważniejsze, choć nie bez znaczenia. Uchwalony program na 7 lat. Program bardzo 

ambitny, w którym zapisano do realizacji szereg istotnych zadań. Dla niektórych wskazano 

wartość kosztową. Autor posłużył się w nim takimi hasłami jak:  

- udział społeczeństwa w działaniach na rzecz ochrony środowiska, 

-  odpowiedzialność za szkody w środowisku, 

- zachowanie korytarzy ekologicznych, 

- zwiększenie lesistości obszaru gminy (dla powiatu mówimy o 20%), 

- likwidację emisji substancji niszczących warstwę ozonową, 

- odpowiedzialność samorządów za zmniejszenie   emisji pyłów ze środków transportu,  

- zachowanie walorów i  zasobów przyrodniczych,  

- poprawa czystości wód powierzchniowych i podziemnych,  i wiele innych.  

W dziale – charakterystyka Gminy wiele wskaźników jest niekorzystnych. Są to : 

- zła jakość wód powierzchniowych i niski ich udział w powierzchni całej gminy, 

- zanieczyszczenie wód podziemnych zwiękami azotu ze źródeł rolniczych,  

- bardzo niska lesistość wynoszącą 4 %, 
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- uboga  szata roślinna. 

W tym kontekście  mam kilka uwag i pytań do działu – polityka ochrony środowiska.  

1. Na str. 31 „Ograniczenie odpływu azotu ze źródeł rolniczych” mowa jest o tym, ze Dyrektor 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej we Wrocławiu zarządzeniem z 16.04.2008 r. 

wprowadził „Program działań mających na celu ograniczenie odpływu azotu ze źródeł 

rolniczych dla  obszaru szczególnie narażonego zlewni Rowu Polskiego” i „Program działań ... 

zlewni Orli”. Programy te będą realizowane przez 4 kolejne lata od dnia wejścia w życie 

rozporządzenia. Dalej jest mowa, że identyfikacji gospodarstw dokona burmistrz wraz z ODR. 

Chciałbym wiedzieć, kiedy to rozporządzenie weszło w życie (16.04.2010 r. – upływa 2 lata od 

wydania) i czy w naszej gminie, mam na myśli cały obszar, dokonano już identyfikacji takich 

ferm i gospodarstw stanowiących największe potencjalne źródła emisji związków azotu i jakie 

są  kryteria tej identyfikacji? 

2. W załączniku nr 1 do programu, który  nazywa się  „wykaz przedsięwzięć na lata 2009-

2015” na str. 49 jako kierunek działań zapisano „Rozwiązanie gospodarki ściekowej w 

Gminie”. Brak tutaj jakiejkolwiek wzmianki o zamierzonych działaniach obejmujących 

aglomerację Gogolewo. Czy do roku 2015 rzeczywiście nie planuje się na tym obszarze 

żadnych działań? 

3. Na tej samej stronie jako kierunek działań zapisano „Poprawa warunków retencyjnych”, 

przy którym jako przedsięwzięcie zapisano „wprowadzenie zadrzewień śródpolnych                        

i przydrożnych przy drogach gminnych” i określono koszty 25 tys. zł. Uważam, że nastąpił 

tutaj błąd szacunków kosztów. W przeciwnym razie planowanie wydatków średniorocznych              

w tym 7-io  letnim okresie na poziomie  3,5 tys zł. jest po prostu śmieszne.  

4. Na tej samej stronie w tym samym kierunki działań zapisano przedsięwzięcie „Zwiększenie 

powierzchni leśnej (grunty najsłabsze, leśny kierunek rekultywacji wyrobisk)”. Chciałbym 

poznać szczegółowo zamierzone działania Gminy w tym zakresie i usłyszeć o ile hektarów 

wzrośnie powierzchnia leśna naszej gminy na koniec 2015 roku? Szczególnie dlatego, że 

brakuje danych dotyczących szacunku  kosztów na to zadanie.  

5.  Na str. 51 załącznika jako kierunek działań zapisano „Poprawa warunków bezpieczeństwa 

ruchu drogowego” Jako przedsięwzięcie „Budowa i remonty dróg i chodników w gminie” 

kosztem 450 tys. zł. Uważam, że błędnie oszacowano koszty w okresie 7-iu lat. W przeciwnym 

razie  przy planowanych średniorocznie ok. 65 tys. zł. ‘poprawę warunków bezpieczeństwa 

ruchu drogowego” wykonamy w znikomym stopniu. 

6. Ponadto nie rozumiem jakiemu celowi służyć ma podsumowanie kosztów przedsięwzięć 

wyliczona na kwotę ogółem 43.702 tys. zł, przy czym dla około 57 % pozycji  tych 

przedsięwzięć nie podano kosztów realizacji.  

Z tych kilki powyższych uwag i wątpliwości wynika, ze albo autor niezbyt solidnie przyłożył 

się do opracowania tego programu albo opracował go w oparciu o takie materiały, jakie zostały 

mu udostępnione.  

Plan gospodarki odpadami na lata 2009-2015 – aktualizacja, został opracowany przez                        

p. Andrzeja Dobroń w 2009 r. Podobnie jak w stosunku do Programu ochrony środowiska na 

lata 2009-2015, mam wątpliwości na ile jest to aktualizacja Planu gospodarki odpadami 

uchwalonego przez Radę Miejską w dniu 18.10.2004 r., a na ile uchwalenie nowego planu na 

lata 2009-2015. Zwłaszcza dlatego, że na str. 5 autor opracowania stwierdza, że „opracowanie  

niniejsze zawiera stan prawny na dzień 31.07.2008 r.”. Plan moim zdaniem – został 

opracowany starannie i zawiera rzetelna diagnozę istniejącego stanu. Autor bazuje na zapisie 

art. 7 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym mówiącym, że utrzymanie czystości i porządku 

oraz urządzeń sanitarnych, wysypisk i unieszkodliwianie odpadów komunalnych należy do 

zadań własnych gminy.  
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Tak, jak zapisano na str. 6 plan określa „identyfikacje problemów gminy w zakresie 

gospodarowania odpadami”. Plan ten jednak, jakby ni do końca zawiera wskazanie działań 

gminy dla rozwiązania tych problemów.   

1.  Na str. 23 znajdujemy stwierdzenie, że w 2007 r. ilość zebranych  odpadów komunalnych 

stanowiła 79 % wszystkich wytwarzanych odpadów. Dalej autor stwierdza, że „część odpadów 

zagospodarowanych jest niezgodnie z przepisami – porzucana w miejscach niedozwolonych              

i spalana jest w paleniskach domowych, powodując zanieczyszczenie środowiska”.  

Na tej samej stronie autor stwierdza, ze przyczyną nie objęcia 100 % gospodarstw domowych 

zorganizowaną zbiórką odpadów w 2007 r. były „brak dostatecznej  kontroli spełniania 

wymogów wynikających z udzielonych zezwoleń przedsiębiorcom na odbieranie odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości  oraz kontroli właścicieli nieruchomości”.                    

A wiadomo, że wymogi dla firm odbierających odpady w formie zarządzenia ustala burmistrz. 

Ale już na następnej stronie, 24 czytamy, że systemem zorganizowanej zbiórki odpadów 

komunalnych na terenie gminy objętych jest około 90 % ogółu jej mieszkańców (miasto 86,3 

%, obszar wiejski 91,9 %), a także funkcjonujące na terenie gminy obiekty użyteczności 

publicznej, część zakładów usługowych i handlowych”.  Jednak wskaźnik ten nie mówi                   

o ilości  zebranych odpadów w stosunku do wytworzonych i nie może być porównywalny do 

79 % z roku 2007. Uważam, że obserwowany przez nas wszystkich narastający stopień 

zaśmiecania obszaru naszej gminy mówi o tym, że sytuacja nie uległa poprawie jeśli nie 

pogorszyła się. Zastanawia mnie, że prawie 14 % mieszkańców miasta nie jest objętych 

systemem zorganizowanej zbiórki odpadów, gdzie na wsi stanowi to ok. 8 %. W planie tym nie 

znajduję (poza określeniem celu) wskazań sposobów  dla zmiany tej sytuacji. Nie zrobiliśmy w 

tej sprawie nic od kilku lat. A z tabeli 24 wynika, że 100 % miało być objęte już w 2008 roku. 

2. Na str. 28 planu mowa jest o problemie jakim są dzikie wysypiska śmieci i o zagrożeniach            

z tego wynikających. Brakuje  jednak w tym planie wskazania działań dla likwidacji tych 

składowisk i w następnej kolejności dla zapobiegania tworzeniu nowych. W ciągu ponad 7 lat 

działalności w samorządzie naszej Gminy mówiłem o tym wielokrotnie. Częściowo także 

dzisiaj składając interpelację.  

3. Na str. 44 planu zapisano, „przewiduje się, ze obecny system gospodarki odpadami będzie 

obowiązywać do 2009 r. W 2010 planowane jest uruchomienie  instalacji ZZO Trzebania...”. 

Na ile zapis tan jest dzisiaj aktualny pozostawiam do oceny wysokiej Radzie.  

4. Na str. 49 planu mowa jest o odpadach niebezpiecznych. Stwierdza się, ze „system  zbiórki 

odpadów niebezpiecznych do czasu funkcjonowania ZZO Trzebania zapewniony poprzez 

bezpośredni odbiór od mieszkańców przez jednostki wywozowe i gromadzenie ich w 

stosownych pojemnikach na terenie wyznaczonym przez gminę” oraz „będą odbierana według 

harmonogramu określonego przez jednostki  wywozowe w porozumieniu z gminą”. Chciałbym 

usłyszeć co w tej sprawie już dotychczas zrobiono, gdyż uważam, ze z uwagi na stosunkowo 

niewielkie ilości tych odpadów i duże rozproszenie na obszarze gminy będzie to zadanie 

bardzo kłopotliwe do wykonania.  

Tak więc plan ten poza właściwą diagnozą istniejącego stanu oraz opisem przyszłości, kiedy to 

uruchomienie ZZO Trzebania w dość prosty i skuteczny sposób rozwiąże wszystkie problemy 

związane z gospodarką odpadami, w zasadzie  nie zawiera planu działań gminy na czas 

poprzedzający uruchomienie ZZO Trzebania, a szczególnie tych, które wraz z uruchomieniem 

ZZO Trzebania nie znikną i wymagają już obecnie zdecydowanych działań.  
 

A. Olejnik : plan ochrony środowiska  i gospodarki odpadami zgodnie z zapisami ustawy 

zostały przyjęte uchwałą na lata 2004-2008 z perspektywą na dalsze lata. Kolejne plany 

powinny być odniesieniem zamierzeń do wcześniej uchwalonych. Wiąże się to także                     

z przygotowanym raportem, w którym ujęte zostały wskaźniki z 5 lat. Większość 

przedsięwzięć, które były w pierwszym planie to jest to kontynuacja na kolejne lata. Poprzedni 

dokument wykonywała inna firma w kwocie ok. 15 tys.z ł, natomiast aktualny w kwocie                                
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5,5 tys. zł. Jeśli chodzi o koszty wynikające z planów, to podobnie jak poprzedni jest to 

dokument strategiczny odnoszący się do wszystkich zagadnień, a także kolejności 

wykonywania zadań. Wskaźniki wyjściowe powinny być ujęte poszczególne zadania z 

kosztami. Byłoby nie wskazane aby wszystkie te koszty ujmowane były w tabelach odnosiły 

się do zapisów budżetu, co wiązałoby się z koniecznością dokonywania zmian budżetu. Jeżeli 

chodzi o dyrektywy azotowe, to w tabeli określającej źródła finansowania instytucji 

odpowiedzialnej za ich realizację jest ODR. Rozpoznanie takich gospodarstw rolnych na 

terenie gminy zostało przeprowadzone. Dane zawarte w Planie gospodarki odpadami są wg 

stanu, kiedy został opracowany. Dane z innych instytucji uzyskano w okresie późniejszym. 

Odnośnie dzikich wysypisk śmieci, to nie ma jednej ścieżki wg której jesteśmy w stanie 

ustalenia sprawcy takiego czynu. Jedynie wczesna edukacja ekologiczna  może przynieść 

pożądane efekty. Pewne uwarunkowania są zarówno dla mieszkańców jak i dla firm 

odbierających odpady komunalne. Prowadzone zostaną kontrole zawartych umów i podmioty 

świadczące te usługi.  Jeśli chodzi o odniesienie w Planie gospodarki odpadami do ZZO                 

w Trzebani, to tak jak mówił p. Burmistrz nie ma zakłóceń w harmonogramie realizacji 

inwestycji. Większość składowisk zostało zrekultywowanych. Zakład w Trzebani powinien 

działać w połowie roku 2010.  

Burmistrz : program przyjmowany jest przez Radę Miejską. Nie jest elementem określającym 

koszty związane z poszczególnymi przedsięwzięciami. Oszacowano pewne koszty, które  

zapisano w niektórych pozycjach. Wskazane są pewne elementy do realizacji, wykonania. 

Realizowane są zadania w ciągu roku budżetowego.  Współczynnik osób posiadających 

zawarte umowy na odbiór odpadów wzrósł do ponad 90 %. Nie jest tak, że kwestia 

połączonych komisji, czy pracy w komisji przedmiotowych zabraniają do dyskusji, działania. 

Posiedzenie wspólne komisji jest formalną formą działania Rady, zapisaną w Statucie Gminy. 

Na spotkaniach informacje  przedstawiane są w formie prezentacji, chociażby elektronicznej. 

Stąd jakby kwestia wynikająca bardziej z przepływu informacji, komunikacji, a nie 

wskazywania, która forma spotkania jest   właściwa dla omówienia danego tematu.  

A. Miałkowski : rozumiem, że jest to program, a nie plan. W planie musi być wartość i ilość. 

W programie nawet nie powinno być tych wartości, one powodują jakby  zakamuflowanie 

problemu. W programie  określone zostały kierunki działania, diagnoza i kierunki te zostały                

w przybliżeniu sformułowane we wszystkich zakresach.  W planach rocznych te wszystkie 

pozycje możemy korygować, rozszerzać, zwężać i określać wartość. Dlatego musimy na to 

patrzeć jako na program, kierunki działania Gminy w tym zakresie.   

Salę obrad opuścił radny R. Danek. 

Uchwałę Nr XLVIII/391/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 marca 2010 r. w sprawie  

uchwalenia Programu ochrony środowiska dla Gminy Krobia na lata 2009-2015 (aktualizacja), 

którego częścią jest aktualizacja Planu gospodarki odpadami dla Gminy Krobia: przyjęto 

jednomyślnie, głosowało 14 radnych.    
 

c)   wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP. 

Uchwałę Nr XLVIII/392/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 4 marca 2010 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej;  przyjęto jednomyślnie, głosowało 

15 radnych.  
 
 

d)  wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP.  

Uchwałę Nr XLVIII/393/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 marca 2010 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej;  przyjęto jednomyślnie, głosowało 

15 radnych.  
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e)  objęcia udziałów przez Gminę Krobia w Samorządowym Funduszu Poręczeń 

Kredytowych Sp. z o.o. w Gostyniu.  

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu przedstawił Skarbnik Gminy. 

I. Jóźwiak : zwiększenie naszego udziału o 10 tys. zł w żaden sposób nie sprosta 

zapotrzebowaniu.  

Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto większością głosów: 12 za, 3 wstrzymujące ( R. Danek,               

J. Gałęzewski, I. Jóźwiak), głosowało 15 radnych. 

Uchwałę Nr XLVIII/394/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 marca 2010 r. w sprawie 

objęcia udziałów przez Gminę Krobia w Samorządowym Funduszu Poręczeń Kredytowych Sp. 

z o.o. w Gostyniu;  przyjęto większością głosów: 11 za, 4 wstrzymujące ( M. Duda, R. Danek, 

J. Gałęzewski, I. Jóźwiak), głosowało 15 radnych.  
 

f)  wyrażenia zgody na wyodrębnienia w budżecie Gminy Krobia  w roku 2011                        

środków stanowiących fundusz sołecki.  

Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy.  

J. Bujakiewicz : od ubiegłego roku, od początku dyskusji nt. wyodrębnienia funduszu 

sołeckiego w budżecie Gminy opowiadałem się za wyodrębnieniem tego funduszu w budżecie 

naszej Gminy. Jednym z argumentów, który skłania mnie do takiego stanowiska jest zapis  art. 

2 ust. 4   ustawy o funduszu gwarantujący częściowy zwrot tego funduszu z Budżetu Państwa, 

co w konsekwencji zwiększa dochody naszej Gminy. W dyskusjach dot. przeznaczenia tego 

funduszu na 2010 rok prezentowałem stanowisko, że w kosztach tego funduszu nie powinno 

się określać kosztów związanych z funkcjonowaniem świetlic wiejskich.  Uważałem, że 

wysokie koszty z tego tytułu uszczuplą znacząco i tak niskie kwoty funduszu poszczególnych 

sołectw. Uważam również, że nie taka była rola wyodrębnienia tego funduszu. Podobne 

stanowisko prezentowali niektórzy radni i sołtysi. Pomimo tego, wobec odmiennego 

stanowiska p. Burmistrza, sołectwa  - w podjętych uchwałach formułując wnioski dotyczące 

wydatków z tego funduszu zamieściły koszty funkcjonowania świetlic. Moje stanowisko w 

tych kwestiach nie uległo jednak zmianie. Dlatego proszę aby zostało to zaprotokołowane na 

dzisiejszej sesji. Gdyby bowiem nie częściowy zwrot tego funduszu  z Budżetu Państwa, to 

wobec przeznaczania tak istotnych jego część na koszty funkcjonowania świetlic wiejskich, 

głosowałbym przeciw wyodrębnieniu go w budżecie naszej Gminy.  

Uchwałę Nr XLVIII/395/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 marca 2010 r. w sprawie 

wyrażenia zgody na wyodrębnienia w budżecie Gminy Krobia  w roku 2011                        

środków stanowiących fundusz sołecki;  przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  

 

g)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2010.  

Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopopprawkę stanowiąca załącznik nr 3 do niniejszego 

protokołu przedstawił Skarbnik Gminy.  

Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja po rozpatrzeniu przedstawionych zmian 

budżetu uchwały nie wydała żadnych opinii dot. projektu uchwały w związku z tym, że 

zgodnie z zapisem uchwały budżetowej, że wszelkie rezerwy finansowe pochodzące z różnych 

źródeł, bądź z przetargów należy do decyzji Rady Miejskiej. W związku z tym, że nie doszło 

do spotkania radnych dot. tej kwestii komisja nie może zaopiniować pozytywnie lub 

negatywnie tego projektu uchwały.  

A. Miałkowski : skoro nie ma opinii komisji Budżetu, to czy Rada może podjąć uchwałę 

zmieniającą budżet Gminy? 

Radca Prawny : taka możliwość istnieje ponieważ żadne zapisy  Statutu Gminy nie 

uniemożliwiają rozpatrzenia projektu uchwały bez wcześniejszej opinii komisji.  Nie podjęcie 

stanowiska przez komisję nie blokuje rozpatrzenia projektu uchwały przez Radę.  
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Zgłoszona autopoprawkę przyjęto większością głosów: 8 za, 4 przeciwne (L. Bem,                       

J. Bujakiewicz, K. Perdon, Z. Polowczyk),  3 wstrzymujące (I. Jóźwiak, P. Marcinkowski,              

Z. Nowacki), głosowało 15 radnych.  

Uchwałę Nr XLVIII/396/2010 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 marca 2010 r. w sprawie 

zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2010;  przyjęto większością głosów:               

7 za,   4 przeciwne (L. Bem, J. Bujakiewicz, K. Perdon, Z. Polowczyk), 4  wstrzymujące                

(J. Gałęzewski, I. Jóźwiak, P. Marcinkowski,  Z. Nowacki), głosowało  15 radnych. 

 

Ad. 10 Sprawozdanie  z  działalności  Miejsko - Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej 

w Krobi za rok 2009.      

Sprawozdanie stanowiące załącznik nr 4 do niniejszego protokołu przedstawiła Kierownik 

MGOPS  M. Roszyk. 

A. Miałkowski : czy organizowano, czy przewidywany jest wolontariat na rzecz osób obłożnie 

chorych? 

Kierownik MOPS: planowane jest wspólne ze Stowarzyszeniem „Kasztelania” zorganizowanie 

wolontariatu. Na dzień dzisiejszy wiemy o takich osobach, które wymagają takiej pomocy                

i oczywiście ją otrzymują.  

E. Dopierała : zostało przeszkolonych 5 osób jako opiekunów terenów zielonych. Czy 

przewidywane jest zlecenie im wykonywanie takich zadań jak pielęgnacje trenów zielonych?  

Burmistrz : przedsięwzięcie przeszkolenia osób jest kontynuacją w kontekście tworzenia 

spółdzielni socjalnych. Przy naborze pracowników do robót publicznych w tym roku na pewno 

fakt uczestnictwa w tym szkoleniu będzie brany pod uwagę.  

 

Ad. 11 Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za 2009 rok. 

Sprawozdanie stanowiące załącznik nr 5 do niniejszego protokołu przedstawiła Pełnomocnik 

ds. uzależnień B. Nadstawek. 

E. Dopierała : wykonana lokalna diagnoza, czy jeśli nie są to tajne dane, to czy można uzyskać 

informację jak duża jest to skala. Czy w związku z tym wzrostem zjawisk niepokojących ujęta 

została poprawka w budżecie zwiększająca wynagrodzenie dla osób, które zajmują się 

rozwiązywaniem problemów narkomanii.    

B. Nadstawek : raport przedstawiany był w czerwcu ubiegłego roku na sesji. Zmiany budżetu 

dot. wynagrodzenia dla innych osób tj. nauczyciele, inne organizacje, które realizować  „Akcję 

lato”. 

L. Bem : na str. 8 pkt. 5 ujęto projekt „Poznajemy pomniki przyrody”. Ile osób realizowało ten 

projekt , ponieważ z wyliczeń wynika inna kwota ogólna? 

B. Nadstawek : projekt wykonywały 3 osoby. Zapis ten zostanie sprawdzony, prawdopodobnie 

podliczenia są niezgodne, a wynagrodzenie za 1 godzinę wynosiło 20 zł.  

Przewodniczący Rady : czy akcja lato będzie realizowana na nowym pomoście? 

B. Nadstawek : część tak. 

Przewodniczący Rady : dlaczego w roku 2009 nie wykorzystano wszystkich środków ? 

B. Nadstawek : wynika to z tego, że nie wszystkie zaplanowane godziny poszczególnych 

projektów oraz pracy gminnej komisji zostały zrealizowane. 

 

Ad. 12 Sprawozdania poszczególnych stałych komisji Rady Miejskiej w Krobi                           

z  działalności  za  rok 2009.  

Sprawozdania stanowią załączniki nr 6-9 do niniejszego protokołu. 
   
Ad. 13  Wolne głosy i wnioski.   
J. Bujakiewicz : proszę rozważyć możliwie szybkie ułożenie chodnika na nowym 

wyasfaltowanym odcinku drogi na osiedlu w Gogolewie. W obecnej chwili rozebrane                      
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z chodnika płytki są nierówno poukładane stożki, po kilka sztuk, biegają po nich kilkuletnie 

dzieci i nie trudno o kalectwo. Chyba, że mają państwo inne zamiary w tym zakresie. 

Chciałem się odnieść do głosowania Rady nad proponowanymi przez Burmistrza zmianami              

w budżecie. Wobec ustalenia zapisanego w uchwale budżetowej, a dotyczącego decydowania 

przez całą Radę o przeznaczeniu pojawiających się w ciągu roku dodatkowych lub wolnych 

środków finansowych na zadania inwestycyjne oraz wobec faktu, że nie  doszło do takich 

uzgodnień w ramach prac Rady nad przegłosowanymi dzisiaj zmianami w budżecie 

głosowałem przeciw temu projektowi. Wynik głosowania Rady wyraźnie mówi o rozbieżnym 

poglądzie na ten temat.  Jest dla mnie niezrozumiałym brak stanowiska Rady wobec wskazania 

zadań, na opracowanie których należałoby przeznaczyć środki finansowe w celu opracowania 

tych projektów. W konsekwencji brak wskazania dodatkowych zadań do zrealizowania w roku 

2010, a przecież za chwilę mamy kwiecień. Pierwotnie Burmistrz proponował do wykonania 

budowę, remont niektórych ulic w Krobi, w niektórych sołectwach, w tym także wymieniając 

osiedla w Gogolewie i Nieparcie. Nic z tych propozycji nie zostało przez Radę ostatecznie 

przyjętych, ani też odrzuconych. Mamy zatem przedziwną sytuację, z którą nie spotkałem się 

przez ponad 7 lat pracy w samorządzie.   Wobec tego glosowałem przeciwko tej uchwale, 

licząc, że  jej nie przyjęcie spowoduje debatę na powyższy temat. Niestety stało się inaczej.  

Tym nie mniej wierzę, że Rada wróci do dyskusji nad tymi problemami w niedalekiej 

przyszłości, tak aby możliwym było zrealizowanie dodatkowych zadań jeszcze w roku 2010. 
 

I. Jóźwiak : na ostatniej sesji w sprawozdaniu z działalności Burmistrza zapisano, że 

rozstrzygnięto przetarg na zakup paliwa. Jak to rozstrzygnięcie się ma do zapisów  budżetu na 

2010 rok i jaka jest konstrukcja zawartej umowy? 

E. Dopierała : nie było dyskusji a ludzie mnie pytają, czy rozpoczęte prace w parku przy 

kościele będą jeszcze kontynuowane? Czy radni zostaną zapoznani z planami realizacji 

remontów dróg na terenie gminy i której wymagają pilnej naprawy ? 

Sołtys wsi Gogolewo : mieszkańcy pytają w jakim terminie będą wykonywane chodniki? 

P. Marcinkowski : w Potarzycy montowano nowy plac zabaw. Prośba mieszkańców aby nie 

demontować płotu przy tym placu i w to miejsce zamontować bramę wjazdową.  

L. Bem : też byłem przeciwny zaproponowanym zmianom budżetu. Uważam, że jest pilna 

potrzeba remontów dróg w naszej gminie. Kiedy przystąpimy do wykonywania tego zadania, 

kiedy będziemy na te tematy rozmawiać ? 

Przewodniczący Rady : w imieniu pracowników obsługi szkół zwracam się z pytaniem, kiedy 

wypłacone zostaną  zaplanowane 4,5 % podwyżki? 

 

Ad. 14  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

Burmistrz : odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez p. Bujakiewicza udzielone zostaną 

pisemnie.  

Odnośnie budowy Orlika rozważane jest dalsze zagospodarowanie terenu wokół tego 

kompleksu. W ramach kalkulowania kosztów zasypania rowu wiąże się także kwestia 

położenia chodnika. Również rozważane jest utwardzenie terenu przy boisku z przeznaczeniem 

na miejsca parkingowe . 

W toku postępowania przetargowego wykonawcy złożyli  oferty na remont cząstkowy dróg 

gminnych. Tematy dot. dróg powiatowych wojewódzkich można podnieść na posiedzeniu 

Rady. Zależne jest to od podjętej dyskusji i skutecznego podejmowania działań.  Dziwię się, że 

te pytania zadają kierownicy jednostek powiatowych. 

To był incydent jednorazowy, ze zamiatarka pracowała od godz. 5 rano. Obecnie sprzęt ten 

pracuje od godz. 6-tej. 

Odnośnie remontów świetlic wiejskich, to ich podstawowym celem jest zaktywizowanie 

mieszkańców do jak największego wykorzystania zasobów, które wsie posiadają. Testem 

dumny, że tak wiele wysiłku włożyli w tego typu działania, poprzez swoje zaangażowanie. 
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Żadne przedsięwzięcie przy takich środkach budżetowych jakie mamy w gminie nie można by 

zrealizować bez  pomocy mieszkańców. 

Jeśli pogoda na to pozwoli, to realizowane będzie zakładanie chodników w Gogolewie.   

Jednym z założeń remontu parku i świetlicy w Pudliszkach jest to, że pozyskane środki 

finansowe w ramach programu Lider przeznaczone zostaną na te zadania. Po uzyskaniu 

dofinansowania prace będą realizowane.  

Odnośnie dróg i remontu cząstkowego, to po wyłonieniu wykonawcy przedstawione zostanie 

jakie zadania będą realizowane. 

Kwestia planu zabaw w Potarzycy, jego opłotowania zostanie rozważona. 

Nie bardzo rozumiem dlaczego p. Bem pyta, kiedy będziemy rozmawiać nt. realizacji 

przedsięwzięć. Cały czas jesteśmy otwarci na dyskusje i podejmowanie decyzji wspólnych. 

Przez te 4 lata działaliśmy wspólnie realizując zaplanowane zadania. Potrzeby Gminy                      

są bardzo duże i na przestrzeni kilku lat nie wszystko można zrealizować.  O sposobie 

działania, jej kierowaniu decyduje przewodniczący Rady. 

Skarbnik : przed kilkoma tygodniami przedstawiłem kierownikom i dyrektorom podległych 

jednostek informację, że podwyżki 4,5 % wzrostu wynagrodzeń zostały ujęte w planach 

finansowych ich jednostek. Wzrost wynagrodzeń pracowników Urzędu związany jest                      

z toczącymi się postępowaniami oceny pracowników, po których dokonane zostaną one 

wypłacone.  

A. Olejnik : odnośnie zapytania dot. przetargu na dostawę paliwa, to jest to umowa stała                   

z jednym wykonawcą, gdzie określona została cena i stały opust. 

Przewodniczący Rady : nie uzyskałem odpowiedzi nt. remontów świetlic wiejskich.  

A. Olejnik : nie wszystkie środki za wykonanie remontów świetlic zostały wypłacone.  
 

 

Ad. 15 Zakończenie obrad  sesji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Zbigniew Polowczyk: dziękuję wszystkim za przybycie                     

i zamykam XLVIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 

 

    Protokół sporządziła :                                                  

       Aurelia Sikorska              

 


